Stock dividends:  the General Assembly unanimously agreed to increase the company's capital by distributing bonus shares to	أسهم مجانية: وافقت الهيئة العامة بالاجماع على زيادة راس مال الشركة عن
shareholders at a value of 25 percent of the company's	طريق توزيع اسهم مجانية على المساهمين بقيمة 25 بالمائة من راس مال الشركة البالغ (16) مليون من الارباح المدورة ليصبح
shareholders at a value of 25 percent of the company's capital of 16 million of retained earnings, so that the company's authorized and subscribed capital paid after the increase is (20) million dinars / share	l
the General Assembly unanimously agreed to increase the	وافقت الهيئة العامة بالاجماع على زيادة راس مال الشركة عن
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 16000000 to 20000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 16000000 سهم/دينار إلى 20000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The Extraordinary General Assembly Meeting of PETRA EDUCATION COMPANY was held on 12:00 On 04-04-2021 at university of petra. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 91.4%.	عقدت الهيئة العامة لشركة البتراء للتعليم بتاريخ 04-04-2021 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في جامعة البترا وبنسبة حضور 91.4 %.
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: PETRA EDUCATION COMPANY Date: 04-04-2021 08:38:45 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البتراء للتعليم التاريخ: 04-04-2021 08:38:45